
APROBACION, NO SEU CASO, DAS ACTAS DOS DÍAS 9, 13 E 27 DE 
XUNO DE 1.997. 
DAR CONTA DAS RESOLUCIÓNS DICTADAS POLA ALCALDIA DENDE A 
ÚLTIMA SESION ORDINARIA. 

EACENB¿_EAIRIMQNIQ_E_2ERSQBL: 
DAR CONTA DOS_EXPEDIENTES DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO 1C/97, 
E DO 13/97 o 27/97 
PROPOSTA DA COMISIÓN INFORMATIVA DE FACENDA, PATRIMONIO E 
PERSOAL REFERIDO O RECOÑECEMENTO EXTRAXUDICIAL DE CREDITOS 
2/97. 

PROPOSTA DA COMISIÓN INFORMATIVA DE FACENDA,}PATRIMONIO E 
PERSOAL REFERIDA O EXPEDIENTE DE MODIFICACION DE CREDITO 
28/97. 

BENE$IAR_SQÇIAL¿_MLLER_E_XHYENIHDE: 
PROPOSTA DA COMISION INFORMATIVA DE BENESTAR SOCIAL, MULLER 
E XUVENTUDE, APROBACION BASES PARA A CONTRATACION LABORAL 
TEMPORAL DUN/UNHA AUXILIAR DE INFORMACION XUVENIL. 
CONVENIO COA ASOCIACION DE AXUDA Ó ENFERMO PSÍQUICO LENDA. 

DEEQEIES: 

RECEPCION OBRAS E INSTALACIÓNS DA PISCINA MUNICIPAL POLO 
CONCELLO. 
PROPOSTA DA COMISIÓN INFORMATIVA DE DEPORTES S/ 
ADXUDICACIÓN DO SERVICIO PÚBLICO PISCINA CLIMATIZADA DE 
REDONDELA. 

INIERIQR: 
10.- PROPOSTA DA COMISION INFORMATIVA DE INTERIOR, DESIGNACIÓN 

FESTAS LOCAIS PARA 1998. 
11.- ROGOS E PREGUNTAS 

Na Sala de Sesións do Concello de Redondela, ás vinte horas 
do día dous de Outubro de mil novecentos noventa e sete, baixo 
a Presidencia do Iltmo. Sr. Alcalde, D. AMADO RICON VIRULEGIO e
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a asistencia dos Sres./as Concelleiros/as: D. MANUEL ALONSO 
LEMOS, D‘. M‘ DEL CARMEN BASTOS RODRIGUEZ, D. JOSE BLANCO PUGA, 
D’. FRANCISCA CANAL GOMEZ, D. JAIME DARRIBA VILAS, D. GUMERSINDO 
FERNANDEZ MENDEZ, D. EMILIO GONZALEZ IGLESIAS, D. XOSE LUIS 
GRANDE GRANDE, D. MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. LUIS ALBERTO 
MIGUEZ DOCAMPO, D. LUIS ALBERTO ORGE MIGUEZ, D.NXOSE CARLOS 
PAZOS DOCAMPO, D‘. CECILIA PEREZ ORGE, D. MANUEL PINEIRO COSTAS, 
D. FRANCISCO PUCH CASAL, D. XAIME REI BARREIRO, D. LUIS 
RODRIGUEZ VILARCHAN, D. JOSE MANUEL SOTO VIRULEGIO, D. JAIME 
TORNERO LOPEZ, e D‘. JOSEFA VILLAVERDE RODRIGUEZ, actuando como 
Secretario o da Corporación D. LUIS TORRADO VAZQUEZ, constitúese 
o Pleno do Iltmo. Concello, en sesión ordinaria, correspondente 
ó Pleno ordinario do mes de Setembro, non celebrado na data 
correspondente, en virtude do disposto no Artigo 13 do 
Regulamento Orgánico do Concello, conforme á convocatoria e de 
acordo coa Orde do Día remesada a tódolos Sres./as 
Concelleiros/as, coa antelación legalmente requerida. Está tamén 
presente o Sr. Interventor, D. MODESTO SOLLA SANZ. 

A Presidencia declara aberta a sesión en primeira. 
convocatoria, procedéndose a trata-los puntos da Orde do Día. 

Polo Concelleiro Sr. Pazos Docampo plantéxase unha cuestión 
de orde consistente en que como xa ten ocurrido outras veces non 
se deu conta*á Xunta de Portavoces do cambio do Pleno ordinario 
para esta data, que estaba consensuado para celebra-lo pasado 
lúns, indicando que hai que contar co consenso dos grupos antes 
de cambia-la data dos plenos ordinarios. 

Pola Presidencia dase conta das Actas das sesións 
celebradas os días 9, 13 e 27 de Xuño do ano que andamos. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, na Acta da sesión ordinaria correspondente ó día 
9 de Xuño de 1997, e na cuestión de orde plantexada polo que 
fala, na contestación do Sr. Alcalde na acta se indica que o Sr. 
Alcalde manifesta que se deron as ordes oportunas ós voceiros 
dos distintos Grupos Políticos respecto do cambio da data da 
sesión ordinaria do Concello Pleno para o día de hoxe, cando o 
Alcalde comunica ós grupos políticos, pero non da ordes ós 
mesmos. 

Continúa na súa intervención dicindo que no punto 9) da 
Acta da sesión antes citada, non se recolle o debate referente 
a ese punto. Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
indicando que na Acta da sesión extraordinaria correspondente ó 
día 13 de Xuño do ano que andamos, na súa intervención que 
figura no terceiro folio non dixo que estivera en contra de



actos democráticos, senón en contra da actuación policial. 

concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
TORNERO LOPEZ, por este maniféstase que no punto 18) da Acta da 
sesión ordinaria celebrada polo Concello Pleno o día 9 de Xuño, 
non se recolle a intervención do Concelleiro Sr. Blanco Puga, 
que dí que o Concello ten autonomía xurídica e política. 

Continúa a súa intervención. o citado Sr. Concelleiro, 
manifestando que na Acta da sesión celebrada con carácter 
ordinario o día 27 de Xuño de 1997, non se recolle a Moción 
referente ó punto 16 obrante na páxina 24 da citada sesión. Así 
mesmo na páxina 31, no apartado de "Asuntos Urxentes", non se 
recolle a intervención do que fala e propoñente da respectiva 
Moción como contestación á manifestación da Concelleira Sra. 
Canal Gómez. 

Polo Concelleiro SR. REI BARREIRO se sinala que na Acta da 
sesión ordinaria celebrada polo Concello Pleno o día 27 de Xuño, 
figura como non asistente o Concelleiro SR. REI BARREIRO, cando 
en realidade a que non asistiu foi a Concelleira SRA. VILLAVERDE 
RODRIGUEZ. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó SR. Interventor, 
por este maniféstase que na Acta da sesión ordinaria celebrada 
o 9/6/97, non se recolle que se resolven os reparos do mesmo nos 
puntos 7) e 8), así como na Acta da sesión ordinaria celebrada 
polo Concello Pleno o día 27 de Xuño, nos acordos desa acta 
obrantes nos folios 10) e 17) da mesma, non se recolle que se 
resolven os reparos formulados polo que fala. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro Sr. 
González Iglesias, por este maniféstase que se absterá na 
aprobación das Actas en tanto non se graben as sesións 
celebradas polo Concello Pleno. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a votación as Actas correspondentes ás sesións 
celebradas os días 9, 13 e 27 de Xuño de 1997, coas 
rectificacións manifestadas polos distintos Concelleiros. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: Votan a 
favor da aprobación das citadas Actas, os Sres./as 
Concelleiros/as do PP (9), os Sres./as Concelleiros/as do Grupo 
Mixto (2), e os Sres./as Concelleiros/as do B.N.G. (3). 
Abstéñense os Sres./as Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (7). Na súa 
consecuencia resultaron aprobadas as actas deste Concello Pleno 
correspondentes ós días 9, 13 e 27 de Xuño de 1.997.- 

Pola Presidencia dase conta das Resolucións dictadas pola
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Alcaldía dende o 1 de Agosto ó 30 de setembre de 1.997. 

A Corporación quedou ENTERADA.— 

Pola Presidencia dase conta dos seguintes Expedientes de 
Modificación de Crédito: 

- 1C/97.- Mediante xeración de crédito, por importe de 
1.800.00.- Pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía de data 
7/8/97. 

- 13/97.- Mediante xeración de crédito, por importe de 
130.391.108.- Pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía de 
data 18/7/97. 

- 14/97.- Mediante incorporación de remanentes no Orzamento_ 
deste Concello para 1997, por importe de 39.171.326.- Pesetas, 
aprobado por Resolución da Alcaldía do 30/7/97. 

- 15/97.- Mediante xeración de crédito por importe de 
4.200.000.- Pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía do 
22/7/97. 

- 16/97.- Mediante xeración de crédito, por importe de 
5.000.000.- de Pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía do 
29/7/97. ' 

- 17/97.- Mediante xeración de crédito, por importe de 
1.000.000.- de Pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía do 
31/7/97. 

- 18/97.- Mediante xeración de crédito, por importe de 
5.903.985.- de Pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía do 
31/7/97. 

- 19/97.- Mediante xeración de crédito, por importe de 
9.747.000.- de Pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía do 
18 de Agosto de 1.997. 

- 20/97.- Mediante xeración de crédito, por importe de 
3.150.000.- pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía do 19 
de Agosto de 1.997. 

- 21/97.- Mediante xeración de crédito, por importe de 
500.000.- Pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía do 5 de 
Setembro de 1997. 

- 22/97.- Mediante xeración de crédito, por importe de 
472.500.- Pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía do 15 de



Setembro de 1997. 
- 23/97.- Mediante xeración de crédito, por importe de 

700.000.- pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía do 15 de 
Setembro de 1997. 

- 24/97.- Mediante xeración de crédito, por importe de 
150.000.- pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía do 15 de 
Setembro de 1997. 

- 25/97.- Mediante transferencias de crédito, por importe 
de 500.000.- pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldia do 
16/9/97. 

- 26/97.- Mediante xeración de crédito por importe de 
6.016.631.- Pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía do 16 
de Setembro de 1.997. 

- 27/97.- Mediante xeración de crédito, por importe de 
1.000.000.- de Pesetas, aprobado por Resolución da Alcaldía do 
26 de Setembro de 1.997. 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este critícase a falta de capacidade do 
equipo de goberno pola tardanza en presentar estes asuntos ó 
Pleno, e por traelos todos xuntos, o que dificulta a laboura de 
control por parte deste Grupo Político. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este particípase do mesmo criterio 
exposto anteriormente polo Concelleiro Sr. Pazos Docamo, e pide 
explicacións de que se fixo coa subvención de seis millóns de 
pesetas á Comisión de Cultura á que considera está como 
desaparecida. 

- Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
falando de nove millóns de pesetas destinados az equipos de 
intervención rápida, sinalando que eses cartos non se destinan 
á finalidade da subvención referida, que non é para barre-las 
rúas, e que como consecuencia do remanente con que se xustifica 
os expedientes de modificación de crédito, ese grupo político 
querría coñece-la liquidación do Orzamento anterior. 

A Corporación quedou ENTERADA, dos expedientes de 
Modificación de Crédito antes referenciados.-
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Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión 

Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal de data 1 de 
Outubro de 1997, que transcrita dí: 

"Vista a proposta da Alcaldía que extractada dí: 

'Vistos os seguintes gastos e facturas: 

IERÇEIRQ RAIA NMMERQ EESEIAS 

COLEXIO DE EN- 
XEISIEIROS DE CA 
MINOS, CANAIS 
E PORTOS . . . . .. 17.02.97 18672/PR61 . Proxecto abaste- 

cemento e sanea- 
mento.Parada. 

Id. . 18673/PR61 . Proxecto sanea- 
mento.Cubillón. 

NORAI, S.L. . .97 103 . . Proxecto rep.auga 
S.Telmo.J.Fdez. 

Id. . 104 . . Proxecto rep. 
auga e saneam. 
M.Frio e outro. 

Id. Id. 105 69.600, Proxecto pav.Ou- 
teiro de Penas. 

Id. Id. 106 120.118, Proxecto pav.rúa 
Misión. 

Id. Id. 107 107.136, Proxecto pav.rúa 
Galana. 

Id. Id. 108 293.325, Estrada cemiterio 
de Tuimil. 

SUMINISTROS 
ATRIO 02.07.97 1145 69.020, Termo e válvula. 

. ./... esta Alcaldía proponlle ó Concello Pleno a adopción dos 
seguintes acordos: 
Primeiro.- 

Resolver tódolos reparos formulados polo Interventor Xeral 
do Concello ó expediente 2/97 de recoñecementos extraxudiciais 
de créditos (reparos indicados no informe do 30.09.97. 
referencia T43/97, RR).



Segundo.- 

Recoñecer extraxudicialmente os seguintes gastos: 

IERÇEIRQ _DAIB NMMERQLREL EESEIAS RARIIDL 

Colexio de Enxe- 
ñeiros de cami- 
ños, canais e 
portos . . . . . . . .. 17.02.97 18762/PR61 310.268, 97.4321A.627.00 

Id. Id. 18673/PR61 310.268, 97.4321A.627.00 

NORAI, S.L. 05.06.97 103 1.377.754, 97.432lA.627.00 
Id. Id. 104 1.079.659, 97.4321A.627.00 
Id. Id. 105 69.600, 97.4321A.627.00 
Id. Id 106 120.118, 97.4321A.627.00 
Id. Id. 107 107.136, 97.4321A.627.00 
Id. Id. 108 293.325, 97.4321A.627.00 

SUMINISTROS 
ATRIO 02.07.97 1145 .020, 97.4321A.627.00 

Vista así mesmo a restante documentación unida ó 
expediente, despois da exposición de motivos, pola Presidencia 
pasase o asunto a votación ordinaria resultando empatada a mesma 
segundo os votos que se indican: 

-D. Xaime Rei Barreiro e D. Emilio González Iglesias 
concelleiros do P.S. de G.-P.S.O.E. 

-D.Car1os Pazos Docampo, concelleiro do grupo Bloque 
Nacionalista Galego (B.N.G.) . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. EN CONTRA 

-D.Amado Ricón Virulegio, D. José Manuel Soto Virulegio e 
D.Gumersindo Fernández Méndez, concelleiros do Partido Popular 

A FAVOR 

Segundo o artigo 53 do Regulamento Orgánico do Concello de 
Redondela resolve o empate, en segunda votación, o voto de 
calidade do Sr.Presidente da Comisión D. Amado Ricón Virulegio 
polo que dito asunto queda DICTAMINADO PAVORABLEMENTE." 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este pídese explicacións dese expediente ó
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Grupo de Goberno. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
SOTO VIRULEGIO, por este uaniféstase que está explicado no 
Orzamento. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este sinálase que este expediente dende o 
punto de vista legal non hai por onde colle-lo, e dende o punto 
de vista político manifesta que con este recoñecemento o equipo 
de goberno o que pretende e pagar favores, facendo referencia a 
proxectos asinados por militantes do PP, o que considera 
improcedente, e que as facturas presentadas son opacas, sen 
saber si se fan os descontos correspondentes. Remata a súa 
intervención o citado Sr. Concelleiro dicindo que o BNG está en 
contra diso e que votará en contra deste asunto. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este sinálase que dos 3.700.000 - Pesetas 
que se pretenden recoñecer, 3.100.000.- pesetas refírense a unha_ 
empresa que se chama NORAI, S.L., e da que forma parte o Sr. 
Enxeñeiro da Deputación, o Sr. Llano de La Concha que é o que 
fai os proxectos. 

Se incorpora á sesión, a Concelleira SRA. BASTOS RODRIGUEZ. 

Continúa na súa intervención o Concelleiro antes citado, 
indicando que non parece normal que o Sr. Llano de La Concha, 
aparte do que cobra na Deputación, faga os proxectos dalgúns 
Concellos, e o' Sr. Alcalde acepte que ese señor faga os 
proxectos e cobre os mesmos cando hai por outro lado xente no 
paro. 

Na súa intervención o Sr. González Iglesias indica que é 
curioso que se recoñeza 3.100.000.- Pesetas para pagos ó Sr. 
Llano de La Concha, ou á empresa antes citada, dalle igual, 
mentras que outras facturas están ahí e non se recoñecen, e dí 
que esa é a liña política do PP, indicando por outro lado que 
votará en contra deste asunto. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. SOTO 
VIRULEGIO, por este maniféstase que o informe do Sr. 
Interventor, está ahí cos seus reparos e que este equipo de 
goberno ten que acudir a recoñecemento de créditos cando son 
necesarios e non como facía o antigo equipo de goberno, 
indicándolle ó Sr. González Iglesias que si ten algún problema 
na Deputación que o resolvan alí e que vaian a onde teñan que 
ir. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este sinálase que polo Equipo de Goberno se 
sigue sen defende-las súas propostas, falando que ademáis de 
incompatibilidade do Sr. Llano de la Concha, o mesmo pódelle



ocurrir ó Sr. Arquitecto Asesor Municipal, que é xerno daquel, 
e remata a súa intervención considerando impresentable que se 
cubran postos de traballo a dedo, cando hai xente no paro. 

concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este sinálase que a Moción de Censura do 
PP ó anterior equipo de goberno, foi segundo eles, para cambia- 
la liña política anterior e para evita-la quebra económica, e 
que o PSOE xa lle falou 6 equipo de goberno en varias ocasións 
dun pacto económico para evitar esa quebra que patrocinaba o PP, 
sen que se houbera tido resposta algunha. Remata a súa 
intervención indicando que é un feito histórico en España que se 
contratara ó Arquitecto asesor, con efectos retroactivos. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a votación, o presente asunto. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: Votan a 
favor, resolvendo así mesmo os reparos formulados polo Sr. 
Interventor no seu informe de data 30/9/97 Rf'.- T 43/97 RR, os 
Sres./as Concelleiros do PP (9), e os Sres./as Concelleiros/as 
do Grupo Mixto (2); votan en contra os Sres./as Concelleiros/as 
do PSdeG-PSOE (7), e os Sres./as Concelleiros/as do B.N.G. (3). 
Na súa consecuencia, o Concello Pleno, prestou a súa aprobación 
á Proposta transcrita.- 

Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión 
Informativa de Facenda, Patrimonio e Persoal de data 1 de 
Outubro de 1997, que transcrita dí: 

"Vista a proposta da Alcaldía que transcrita literalmente 
dí: 

Tendo en conta que o crédito asignado á partida 97 
2221A.624.00 do estado de gastos do Orzamento deste Concello 
para 1997, 7.000.000.- de Pesetas, non sexa preciso gastalo na 
súa totalidade para a finalidade inicialmente prevista, 
"vehículos da Policía Local", debido á cesión a este Concello 
dun vehículo con destino á citada policía. 

Considerando preciso adquirir "18 talkis" para a policía 
local, por importe de 1.700.000.- Pesetas. 

Considerando así mesmo que é necesario realizar diversas 
obras de reparación e acondicionamento dos locais municipais 
situados na "fábrica de Ferrín", por importe de 950.000.- 
Pesetas.
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Considerando que os 7. 00.000 de pesetas asignados á 

97.2221A.624.00 están financiados uediante parte do 
préstamo a longo prazo 1/97 por importe de 169.117.908.- 
Pesetas. 

a próximos 

Enimeiro.- 
Concello a adopción dos seguintes acordos: 

exercicios, esta Alcaldía proponlle 

Aproba-la tramitación do

A 

expediente 

Estimando que os gastos indicados non poden ser demorados 
o Pleno do 

de 
modificación de crédito 28/97 mediante créditos extraordinarios 
por importe de 2.650.000.- 
finalidades: 

Maquinaria, 
utillaxe: 

_DESIlNQ_ 
instalacións e 

"Talkis" 
policía local . . . . . . . . . . .. 

Reparacións e acondiciona- 

BESEIAS 

para - 
1.700.000.- 

mento de locais municipais 
na "Fábrica de Ferrín": — 

protección civil . . . . . . . .. 

Segundo.- 

2.650.000.- 
para 1997. 

integramente mediante baixas, 
Pesetas, do crédito asignado 

por 

BARIIDA 

Iergeirg.- O expediente de modificación de crédito 28/97 
financiarase 

pesetas destinadas ás seguintes 

97.222lA.623.00 

Aprobar' provisoriamente o expediente de 
modificación de crédito 28/97. 

importe de 
á partida 

97.221A.624.00 do estado de gastos do Orzamento deste Concello 

Cuarto.- Aproba-la novación parcial do préstamo 1/97, 
procedendo ó cambio de destino parcial de 2.650.000.- Pesetas do 
mesmo, das que 1.700.000 destinaranse á adquisición de 18 
"talkis" para a policía municipal, e 950.000 pesetas ás obras de 
reparación e acondicionamento da "fábrica de Ferrín", 
solicitándose da Dirección Xeral de Política Financieira da 
Xunta de Galicia a autorización para realiza-la devandita 
novación". 

Vista 
expediente, 

D. Xaime Rei Barreiro e D. 
Concelleiros do PSdeG-PSOE 

D. Carlos Pazos Docampo, 
Nacionalista Galego (BNG), 

mesmo a restante así 
escoitado o Sr. 

informe, pola Presidencia pásase o asunto a votación ordinaria 
resultando empatada a mesma segundo os votos que se indican: 

en contra. 

en contra. 

documentación 
Interventor con referencia o seu 

Emilio González

~ unida ó 

Iglesias 

Concelleiro do Grupo Bloque



D. Amado Ricón Virulegio, D. José Manuel Soto ýirulegio e 
D. Gumersindo Fernández Méndez, Concelleiros do Partido Popular 
(P.P.), a favor. 

Segundo o Artigo 53 do Regulamento Orgánico do Concello de 
Redondela resolve o empate, en segunda votación, o voto de 
calidade do Sr. Presidente da Comisión D. Amado Ricón Virulegio, 
polo que dito asunto queda dictaminado favorablemente." 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este sinálase que cando se tocan asuntos 
económicos o grupo de goberno non é moi claro, indicando que 
existe un compromiso do PP de que todo o que fora aforros se 
destinaría para amortizar créditos, e que si non se saben 
cumprir non se fagan compromisos. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
indicando que non é normal que se compren a crédito 18 talkis 
para a Policía Local, xa que non son investimentos para que se 
poidan comprar a crédito. E remata a súa intervención dicindo 
que este é un asunto que naceu mal, continúa mal e morrerá mal, 
afirmando que o PP vai a facer ó fin do ano unha política 
económica nefasta. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase que lle causa gracia que 
na Resolución da Alcaldía que figura no expediente, se indicara 
pola mesma que este asunto non pode demorarse a exercicios 
seguintes. Considera o que fala que si non se romperon de golpe 
tódolos aparatos, poderíase ter incorporados á aprobación do 
Orzamento de fai tres meses, e o mesmo fala con respecto ás 
obras para Protección Civil, indicando por outro lado que votará 
en contra deste asunto. 

Concedida a palabra pola presidencia ó Concelleiro SR. SOTO 
VIRULEGIO, por este indícase que hai compromiso do PP de que os 
aforros se destinen a amortiza-los préstamos, pero mostra a 
indudable disparidade dos criterios da oposición coa liña a 
seguir polo Equipo de Goberno neste asunto. 

Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
indicando que a consignación para a adquisición dos talkis 
podería terse incluído no Orzamento do Concello, pero que naquel 
intre non había outras necesidades máis perentorias e por iso 
non se fixo a consignación. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este cuestiónase que se paguen a crédito os 
referidos talkis, e que esta Corporación da que forma parte non 
é sabedora dun proxecto de multiusos para Redondela, a pesar das
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manifestacións do Conselleiro Sr. Pérez Varela no periódico de 
sacar a concurso o mesmo, sen proxecto nin licencia municipal, 
e remata a súa intervención considerando que este asunto é 
debido ás presas electorais e que as comidas electorais saen do 
peto de todos. 

Polo Sr. Presidente dirixíndose ó Sr. Pazos Docampo se lle 
indica que se limite o seu debate ó presente asunto e que se lle 
da ó mesmo a libertade de expresión. 

Concedida a palabra pola Euesidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO este manifesta que se lle diga pola Presidencia 
onde se saliu do tema, e que a libertade de expresión é un 
dereito constitucional e non depende de que lle sexa concedida 
ou non polo Sr. Presidente. 

Concedida a palabra pola Emesidencia ó Concelleiro Sr. 
González Iglesias, por este sinálase que hai persoas como o Sr. 
Presidente do Concello que non miraron a Constitución. 

Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro dicindo 
que non se cuestionou o asunto da adquisición dos talkis, e que 
só está en contra de que cando se fixo o Orzamento non se falou 
deste tema, e agora se dí que non pode demorarse a súa 
adquisición a outros exercicios, indicando doutro xeito, que 
votará en contra deste asunto. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro Sr. Soto 
Virulegio, por este sinálase que se aproveita agora que houbo un 
aforro para facer tal adquisición, e que no momento do Orzamento 
había outras necesidades máis perentorias que as da adquisición 
dos citados talkis, indicando por outro lado que se resolven os 
reparos formulados polo Sr. Interventor respecto deste asunto. 

Non habendo 'unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a votación o presente asunto. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: Votan a 
favor, resolvendo así mesmo os reparos formulados polo Sr. 
Interventor no seu informe de data 2/10/97 Rf“.-T 44/97 MC28, os 
Sres./as Concelleiros do PP (9), e os Sres./as Concelleiros/as 
do Grupo Mixto (2); votan en contra os Sres./as Concelleiros/as 
do PSdeG-PSOE (7), e os Sres./as Concelleiros/as do B.N.G. (3). 
Na súa consecuencia, o Concello Pleno, prestou a súa aprobación 
á Proposta transcrita.- 

Pola Presidencia dase conta das Bases redactadas para a 
contratación laboral dun/unha Auxiliar de Información e



Promoción de Actividades do Servicio de Información Xuvenil, que 
transcritas dín: 

'1.- OBXECTO.- Constitúe o mesmo a contratación laboral 
dun/unha Auxiliar de Información e Promoción de Actividades do 
Servicio de Información Xuvenil de Setembro a decembro de 1997, 
a Xornada Completa, cunhas retribucións brutas no conxunto do 
periodo de contratación de 700.000.- ptas por tódolos conceptos, 
cantidade da que corresponden 167.852.— Ptas á cota empresarial 
á Seguridade Social e S32.148.- Ptas a salario do/a 
traballador/a. 

2.- PRAZO DE CGNTRATACIÓ.- O prazo de contratación será de 
catro meses: de setembro a decembro de 1997, ambos inclusos. 

3.- ORZAMENTO DE GASTOS.- O orzamento é con cargo á 
subvención da Consellería de Familia, Muller e Xuventude, 
concedida en relación coa Orde do 17 de decembro de 1996 (DOG N° 
1, do O2-01-97), pola que se regulan as subvencións a Concellos 
para a realización de Actividades dirixidas á Xuventude e 
Promoción a Información Xuvenil. 

4.- PAGAMNTO.- O pagamento dos custos salariais farase con 
cargo á partida cuzamentaria do Concello do Capítulo I e a 
subvención concedida pola Consellería de Familila, Muller e 
Xuventude antesdita. 

5.- REQUISITOS DOS/AS CANDIDATOS/AS.- Para ser 
seleccionado/a os/as aspirantes deberán reunir os seguintes 
requisitos: 

> Ser español/a 
Ter cumpridos dezaseis anos e non exceder dos sesenta 
e catro, ambos referidos ó día no que remate o prazo 
de presentación de instancias. 
Estar en posesión na data en que remate o prazo de 
presentación de instancias do título de Graduado 
Escolar ou equivalente. 
Non padecer enfermidade ou defecto físico que impida 
o desempeño das correspondentes funcións. 
Non ter sido separado/a mediante expediente 
disciplinario, dos Servicios ó Estado, Comunidades 
Autónomas, ou Entidades Locais, nen atoparse 
inhabilitado/a para o exercicio da Función Pública. 
6.- CRITERIOS m: SELECCIÓN.-
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PRIMEIRO.- 

1 . - RITOS : 

1.a).- Estar en situación de desemprego xustificada 
documentalmente: 0'1 puntos por mes ata un máximo de 2 puntos. 
Acreditarase mediante certificado do INEM 

1.b).- Por coñecemento do idioma galego: Curso de 
inciación: 0,5 puntos. Curso de perfeccionamento. 1 punto. Só se 
computará o de maior puntuación. Acreditarase mediante 
certificación correspondente. 

1.c).- Por ter realizado cursos de informática en relación 
cos programas Word Perfect versións 5.* e 6.*, Word e Entorno 
Windows, 0,5 puntos por cada curso de máis de 25 horas ata un 
máximo de 3 puntos. Acreditarase mediante diploma ou 
certificación da entidade correspondente. 

SEGUNDO.- 
2.a).- Presentación dun Plano de Actuación en relación coa 
organización e xestión do Servicio de Información Xuvenil,‘ 
que será valorado de O a 3 puntos, que será presentado 
xunto co resto da documentación deacordo co establecido na 
Base 11‘. 
7.- TRIBUNAL DE SELECCIÓN.- A selección farase por un 

Tribunal integrado polo Alcalde-Presidente ou Concelleiro/a en 
quen delegue, un/unha Concelleiro/a de cada un dos Partidos 
Políticos con representación neste Concello, dun/unha 
representante do Comité de Empresa, un/unha representante da 
Consellería de Familia, Muller e Xuventude e o Secretario Xeral 
do Concello ou Funcionario/a no/a que delegue. 

8.- ABSTENCIÓN E RECUSACIÓN.- Os membros do Tribunal 
deberanse abster cando concorran as circuntancias previstas no 
artigo 28 da LRXAP-PAC 30/92, ou. se realizaron tarefas de 
preparación de aspirantes a probas selectivas nos cinco anos 
anteriores á publicación desta convocatoria. 

Con posterioridade ó comezo da selección o Alcalde do 
Concello publicará a Resolución pola que se nomean ós/ás 
novos/as membros do Tribunal que deban substituir ós que 
perderan a súa condición por algunha das causas indicadas no 
apartado anterior. Os/as aspirantes poderán recusar ós/ás 
membros do Tribunal cando concorran algunha das circunstancias 
citadas. 

9.- CONSTITUCIÓN E ACTUACIÓN.- o Tribunal non poderá 
constituirse nen actuar sen a asistencia, coma mínimo, de tres 
dos/as seus/súas membros titulares ou suplentes indistintamente. 

As decisións adoptaranse por maioría de votos, resolvendo 
os empates o Presidente do Tribunal co seu voto de cualidade.



A actuación do Tribunal axustarase estrictamente ás,Bases 
da Convocatoria. Nembargantes o Tribunal resolverá as dubidas 
que poidan xurdir da aplicación das bases, podendo tomar os 
acordos que correspondan para aqueles supostos non previstos nas 
Bases. 

O Tribunal constituirase no terceiro día hábil porterior ó 
remate do prazo de presentación de solicitudes, a partir das 
10:00 horas da mañá no Salón de Sesións da Casa do Concello. 

10.- REVISIÓN E IMPUGNACIÓN.- As resolucións do Tribunal 
vinculan ó Concello de Redondela, sen prexuízo de que I este, no seu caso, poida proceder á súa revision consonte o 
previsto nos arts. 102 e seguintes da Lei 30/92. 

11.- LUGAR E PRAZO DE PRESENTACIÓN DE SOLICITUDES.- As 
solicitudes serán presentadas no Rexistro Xeral do Concello, os 
días laborais de 9 a 14 horas, ou a través de calquera forma 
establecida no art. 38.4 da lei de Réxime Xurídico das 
Administracións Públicas e do Procedemento Administrativo Común, 
dentro dos cinco días naturais seguintes á publicación de 
anuncio nun diario dos de maior tirada nesta localidade. 

Á solicitude engadirase a seguinte documentación: 
Fotocopia do DNI. 
Xustificación documental da titulación. 
Declaración xurada de non ter sido separado/a mediante 
expediente disciplinario das Administracións Públicas, 
nen atoparse inhabilitado/a para o exercicio de 
funcións públicas. 
Acreditación dos méritos na forma indicada na Base 6‘. 

Plano de Actuación deacordo co establecido na Base 6‘. 

12.- RELACIÓN DAS PERSOAS SELECCIONRDAS.- Rematada a 
valoración dos méritos e Plano de Actuación aportados o Tribunal 
publicará o nome da persoa seleccionada por orde de puntuación 
así como os dous suplentes por orde de puntuación, comunicando 
os citados datos á Alcaldía para o seu nomeamento e 
contratación." 

Así mesmo pola Presidencia dase conta da Proposta da 
Comisión Informativa de Benestar Social, Muller e Xuventude de 
data 1 de Setembro de 1.997, que transcrita dí: 

"Vista a Proposta da Presidenta da Comisión Informativa de 
Benestar Social, Muller e Xuventude, en relación coa 
contratación laboral dun/unha Auxiliar de Información e
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cio de Información Xuvenil, 

“Visto o texto proposto coma Bases para ea Contratación 
Laboral Temporal dun/unha Auxiliar de Información Xuvenil. 

PRIMEIRO.- 

Vista a documentación obrante no expediente. 
A Concelleira Presidenta da Comisión 

Benestar Social, Muller e Xuventude PROPON: 
Informativa de 

A aprobación das Bases para a Contratación Laboral Temporal 

Social, Muller e Xuventude, 
de Setembro de 1997, adopta o seguinte ACORDO: 

En votación ordinaria, 

dun/unha Auxiliar de Información Xuvenil propostas" 

co resultado de 3 votos a favor e 3 
abstenciõns, votando a favor DONA FRANCISCA CANAL GOMEZ, DONA M‘ 

Valorado o texto proposto e demáis documentos integrantes 
do expediente, tras o debate producido, a Comisión de Benestar 

en sesión extraordinaria de día 1° 

CARMEN BASTOS RODRÍGUEZ e DON FRANCISCO PUCH CASAL, e abstêndose 
DONA JOSEFINA VILLAVERDE RODRIGUEZ, 
DONA CECILIA PÉREZ ORGE, acorda: 

DON XAIME REI BARREIRO e 

A aprobación do texto de Proposta de Bases para a 
Contratación Laboral Temporal dun/unha Auxiliar de Información 
Xuvenil, 

se achega." 
quedando o texto das Bases coma se 

Concello de data 8 de Agosto de 1997, 

De seguido, 
lectura a Enmenda da Concelleira de Benestar Social, 

data 29 de setembro de 1997,~ 
polo Concelleiro S 

Así mesmo no expediente obra informe do Secretario Xeral do 
e do Interventor Xeral de 

rf‘.- RT 49/97. 
R. SOTO VIRULEGIO, 

"ErimeirQ.- Á Base 1.- Obxecto: A xornada completa do/a 

indica no exemplar que 

coa seguinte modificación sobre o texto inicial: na 
Base 6°, apartado 1.b), eliminar a valoración de “Outros Cursos”. 

se da 
Muller e 

Xuventude ás Bases de referencia, que na súa parte dispositiva 
dí: 

Auxiliar de Información e Promoción de Actividades do Servicio 
de Información Xuvenil, 
venres,~ 

Pola 

segimdg. 
16 de Outubro 

Presidencia ábrese o 

será de 35 horas semanais, 
dende as 8'O0 horas ás 15'00 horas. 

- Á Base 2.- O prazo de contratación será dende o 
6 31 de Decembro de 1.997." 

correspondente 

de luns a 

turno de 

0361395



intervencións. 
- Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira SRA. 

PEREZ ORGE, por esta sinálase que esta contratación se fai cunha 
subvención da Consellería de Familia que é a encargada de 
reparti-los cartos por Galicia. 

Continúa a súa intervención a citada Sra. Concelleira 
dicindo que dende Maio houbo tempo para levar a cabo esta 
contratación, indicando que é un parche do PP que non ten unha 
política clara en materia de xuventude, e que só se fixo nesta 
area un curso elitista de vela. 

Remata a súa intervención dicindo que neste tema debe 
facerse unha política seria e que se votará en contra neste 
asunto. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
TORNERO LOPEZ, por este sinálase que o PP chega ó goberno 
desmantelando os servicios que existen para logo volver a 
implantalos, indicando que é unha mentira que non se poidera 
prorroga-los contratos de auxiliares de información xuvenil. 

Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
indicando que os servicios públicos non se poden cortar para 
logo volver a poñelos en marcha, e manifesta que se absterá 
neste asunto. 

- Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira SRA. 
CANAL GOMEZ, por esta maniféstase que se pretende pontenciar 
unha política xuvenil e que se ten feito bastante nesta area 
facendo alusión os problemas dos drogodependentes e asinatura 
por este Concello dun Convenio de Drogodependencia. 

- Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira SRA. 
PEREZ ORGE, por esta considérase que este asunto é importante 
pero que o diñeiro non da para nada, estimando por outro lado 
difícil que poida estar xustificado antes do 31/10/97. Remata a 
súa intervención a citada Sra. Concelleira aludindo ó Convenio 
de Prevención de Drogodependentes do que dí que existiu un 
personalismo por parte da Sra. Concelleira que fala, xa que non 
se tratou o mesmo na Comisión Informativa correspondente que 
poidera aportar ideas a ese Convenio. 

- Concedida a palabra pola Presidencia 6 Concelleiro SR. 
TORNERO LOPEZ, por este nmniféstase que antes a oficina de 
información xuvenil prestaba os seus servicios, e plantexa un 
cambeo de nome da Comisión de Benestar Social, xa que se trae á 
mesma temas de índole comunitarios, falando de problemas propios 
desa Comisión como son os da Escola Taller, a obxección de 
Conciencia, Incorporación da Muller á vida social, etc.. 

- Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira SRA.



(Selo da Corporación) (Sinatura do Presndenle) 

Serie A N.° 0361396 
PEREZ ORGE, pola mesma táchase de personalista a actuación da 
Concelleira Sra. Canal Gómez, indicando con respecto ás 
garderías que estes servicios dánselle á xente que non os 
precisa, mentras que outros que si os precisan non se lles dan. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
SOTO VIRULEGIO, por este sinálase que a enmenda presentada neste 
asunto pola Concelleira Sra. Canal Gómez, se lle engada que a 
retribución do Auxiliar de Información Xuvenil, será a mesma que 
as que perciban os funcionarios Auxiliares deste Concello. 

Polo Sr. Presidente sométese a votación a enmenda 
presentada neste asunto pola Concelleira Sra. Canal Gómez, co 
engadido formulado polo Sr. Soto Virulegio, ó non haber 
unanimidade de criterios. 

Efectuada esta, obtivo <3 seguinte resultado: Votan en 
contra da mesma, os Sres./as Concelleiros/as do BNG (3); votan 
a favor da mesma, os Sres./as Concelleiros/as do PP (9), os 
Sres./as Concelleiros/as do Grupo Mixto (2); Abstéñense os_ 
Sres./as Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (7). Na súa consecuencia 
resultou aprobada a enmenda de referencia, debendo incorporarse 
os puntos da mesma ás Bases que sobre este asunto traense hoxe 
a este pleno. 

Pola Presidencia e coas incorporaciõns resultantes da 
enmenda aprobada, sométese a votación as bases para a 
contratación laboral dun/unha Auxiliar de Información e 
Promoción de Actividades do Servicio de Información Xuvenil. 

Efectuada esta, obtivo o seguinte resultado: Votan en 
contra da mesma, os Sres./as Concelleiros/as do BNG (3); votan 
a favor da mesma, resolvendo os reparos formulados polo Sr. 
Interventor, os Sres./as Concelleiros/as do PP (9), os Sres./as 
Concelleiros/as do Grupo Mixto (2); Abstéñense os Sres./as 
Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (7). Na súa consecuencia, 
resultaron aprobadas as bases para a contratación laboral 
dun/unha auxiliar de información e promoción de actividades do 
Servicio de Información Xuvenil.- 

Pola Presidencia dase conta de Proposta da Comisión 
Informativa de Benestar Social, Muller e Xuventude, de data 1 de 
Setembro de 1997, que transcrita dí: 

"Vista a proposta da Presidenta da Comisión de Benestar 
Social, Muller e Xuventude, que transcrita, di: 

“Vista a Solicitude formulada por DONA ESPERANZA PONCE, 
Secretaria da Asociación de Axuda ó Enfermo Psíquico LENDA, que 
contén Borrador de Convenio entre a citada .Asociación e o
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Visto o informe do Sr. 
data de vintetres de xullo de 1997. 

PRIMEIRO.- 
A sinatura do citado Convenio, 

o Concello de Redondela e a Asociación de Axuda 
Psíquico LENDA." 

E tras o debate producido, 

día 1° 
seguinte votación: 

En votación ordinaria por unanimidade dos/as membros 
a Comisión Informativa de Benestar Social, Muller e 
acorda: 

presentes, 
Xuventude,~ de setembro de 1997, 

A sinatura do convenio citado, 
o Concello de Redondela e a Asociación de Axuda 

do Sr. 
asunto. 

Pola 

PEREZ ORGE, 

asunto . 

CANAL GOMEZ, 
unha Comisión e que quedara pendente en Decembro, 
gasta moito diñeiro no Centro de Chapela. 

Psíquico LENDA." 

intervencións. 
Presidencia ábrese O 

Concello de Redondela, fotocopia compulsada dos estatutos da 
Asociación e fotocopia compulsada do CIF da Asociacion, de dar 
trámite á mesma. 

Visto o informe do Secretario Xeral do Concello de data de 
catorce de maio de 1997. 

Interventor Xeral do Concello de 

A Presidenta da Comisión Informativa de Benestar Social, 
Muller e Xuventude PROPON: 

según texto proposto, 

a Comisión Informativa de 
Benestar Social, Muller e Xuventude en sesión extraordinaria de 

adopta o seguinte ACORDO coa 

según texto proposto, 

Pola Presidencia se da conta que no expediente obra informe 
Interventor de data 23 de Xullo de 1997, 

correspondente 

- Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira SRA. 
por esta se nanifesta que votará a favor deste 

asunto, e que a Xunta se faga cargo da súa financiación. 
- Concedida a palabra pola Presidnecia ó Concelleiro SR. 

GONZALEZ IGLESIAS, por este sinálase que votará a favor deste 

- Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira SRA. 
por esta sinálase que xa se levou este asunto a 

e que a Xunta 

- Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira Sra.

~~~ 
entre 

ó Enfermo~
~~ entre 

6 Enfermo 

sobre este 

turno de~~

~~~~ ~
~~~ ~~ ~ ~~
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Perez Orge, por esta manifés ase que este asunto quedou 
pendentes coa posibilidade de mellorar ese Convenio, e trata—lo 
tema noutra Comisión o que non se fixo ata setembro. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este faise unha precisión con respecto ó 
Centro de Chapela, ó que califica como un centro para 
disminuídos psíquicos profundos, que nada ten que ver con LENDA. 

- Concedida a palabra pola Presidencia á Concelleira SRA. 
CANAL GOMEZ, pola mesma sinálase que quedou sobre a mesa este 
asunto, para incrementa-la subvención ó citado Centro como así 
se fixo, e que por outro lado hai unha diferencia neste Convenio 
con respecto ó anterior, xa que os seus membros non teñen a 
obriga de contribuir noutras tarefas, como por exemplo o de 
xardiñeiría. 

Este Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, resolvendo os reparos formulados 
polo Sr. Interventor, aprobou nos seus propios términos, a_ 
Proposta da Comisión transcrita, e na súa consecuencia o 
Convenio suscrito coa Asociación de Axuda ó enfermo psíquico 
LENDA.- 

Auséntase do Salón de Sesións, o CONCELLEIRO SR. REI 
BARREIRO. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. SOTO 
VIRULEGIO, por este naniféstase que non estando este asunto 
dictaminado pola Comisión Informativa correspondente, hai que 
declaralo urxente para a súa inclusión na Orde do Día. E que por 
outro lado na referida proposta hai un erro, xa que, onde dí 
"Uso público", debería dicir "Servicio Público". 

Concedida a palabra pola Emesidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este se dí que non ten constancia da proposta 
da alcaldía, xa que figuraba no expediente cando o examinou. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleira SR. SOTO 
VIRULEGIO, por este se da lectura á Proposta da Alcaldía de data 
30 de Setembro de 1997, sobre este asunto, que dí: 

"O día 30 de Setembro do ano que andamos, por técnicos da 
Secretaría Xeral para o Deporte da Consellería da Presidencia da 
Xunta de Galicia, foron recibidas como administración 
contratante as obras de PISCINA CUBERTA, indicando a súa acta de 
recepción provisional, que asinei como representante do 
Concello, que as obras de referencia atópanse en bó estado, non 
presentando vicios aparentes de execución, podendo ser 
entregadas o uso público ou servicio correspondente. 

Serie A N.° 0361397

~



Na súa consecuencia dase conta a este Pleno, que se teñan 
por recibidas as obras e instalacións da piscina cuberta a que 
se refire a acta de recepción provisoria citada, entendéndose 
incorporadas ó Patrimonio deste Concello, en execución do 
disposto no párrafo segundo da cláusula VIII do "Convenio de 
Cooperación suscrito entre a Xunta de Galicia e a Deputacion 
Provincial de Pontevedra sobre Instalacións Deportivas" de data 
28-11-94 ó que se adheriu este Concello, debendo_inscribirse no 
Libro Rexistro de Inventario de Bens deste Concello e no 
Rexistro da Propiedade como ben municipal de uso público." 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de 
intervencións. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro Sr. 
GRANDE GRANDE, polo mesmo maniféstase que tra-la lectura da 
documentación correspondente a este asunto, ten serias dúbidas 
de quen recibe as obras correspondentes á piscina. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. SORO 
VIRULEGIO, por este maniféstase que este asunto figura no 
Convenio asinado por este Concello coa Excma. Deputación 
Provincial de Pontevedra, e en explicación ó mesmo sinala que o 
Convenio de referencia establece que recibidas as obras pola 
Xunta tal e como figura no expediente, as mesmas quedan 
incorporadas ó Patrimonio Municipal. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GRANDE GRANDE, por este maniféstase que sigue tendo dúbidas con 
respecto á recepción das obras citadas. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este sinálase que lle gustaría que un 
técnico do Concello informase que as obras estan nas debidas 
condicións para ser recibidas. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. SORO 
VIRULEGIO, por este maniféstase que hai úns técnicos que figuran 
na recepción desas obras, que aínda que non son do Concello, 
entende que son suficientes para recibi-las mesmas. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
PAZOS DOCAMPO, por este sinálase que este asunto é un tema moi 
delicado e que si hai defectos na construcción poderían ter 
serias repercusións para o Concello, e que si non se avala a 
recepción por técnicos municipais, non vai a avotar a favor, 
considerando que o Grupo de Goberno, está a facer un exercicio 
de irresponsabilidade. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este solicítase que en tanto non se 
aclare o asunto da recepción das obras da piscina, se deixe este 
asunto sobre a mesa, e que se trate o tema seguinte.
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Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. SOTO 
VIRULEGIO, por este maniféstase que gústelle ou non ós Sres. 
Concelleiros ás obras da piscina, están xa recibidas, e que hai 
un prazo de garantía das mesmas dun ano, e que por outro lado os 
vicios ocultos teñen unha garantía de dez anos. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a votación a petición do Concelleiro Sr. González 
Iglesias, de que este asunto quede sobre a mesa. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: Votan en 
contra os/as Sres./as Concelleiros/as do PP (9), e os/as 
Sres./as Concelleiros/as do Grupo Mixto (2); votan a favor os/as 
Sres./as Concelleiros/as do PSdeG-PSOE (6), e os/as Sres./as 
Concelleiros/as do BNG (3). Na súa consecuencia quedou 
desestimada a petición do Concelleiro Sr. González Iglesias, de 
que este asunto quede Sobre a Mesa. 

seguidamente pola Presidencia e non habendo unanimidade de 
criterios, sométese a votación a Proposta da Alcaldía de data 30. 
de Setembro de 1997, coa rectificación proposta polo Concelleiro 
Sr. Soto Virulegio, consistente en sustituir a calificación de 
"uso público" pola de "servicio público". Efectuada esta, obtivo 
o seguinte resultado: Votan en contra os/as Sres./as 
Concelleiros/as do BNG (3), e o Concelleiro Sr. Tornero López. 
Abstéñense os/as Sres./as Concelleiros/as do PSdeG—PSOE (5); 
Votan a favor os/as Sres./as Concelleiros/as do PP (9), e os 
Sres./as Concelleiros/as do Grupo Mixto (2). Na súa 
consecuencia, resultou aprobada a proposta formulada pola 
Alcaldía anteriormente transcrita en data 30 de Setembro de 
1997, coa rectificación citada.- 

Polo Sr. Presidente dase conta a este Concello Pleno do 
expediente tramitado neste Concello para adxudicar mediante 
concesión. a. xestión indirecta do servicio público "Piscina 
climatiza de Redondela", onde consta Acta da Mesa de 
Contratación na que tendo en conta o informe do Perito Sr. Pérez 
Zunzunegui, segundo valoración das distintas ofertas presentadas 
a este concurso, proponse ó Organo de Contratación que o citado 
concurso sexa adxudicado á empresa SERVI-SPORT, por se-la oferta 
máis ventaxosa para este Concello. 

Así mesmo polo Sr. Presidente dase conta a este Concello 
Pleno de dictame emitido respecto deste asunto pola Comisión 
Informativa de Deportes na súa sesión de data quince de Setembro 
do ano que andamos, que dí: 

'Vista a Proposta da Mesa de Contratación que transcrita



di: 

"ACTA CONSTITUCION DA MESA DE CONTRATACION PARA ADXUDICAR 
MEDIANTE CONCESION A XESTION INDIRECTA D0 SERVICIO PUBLICO 
"PISCINA CLIMATIZADA DE REDONDELA" 

No Salón de Sesións da Casa do Concello de Redondela, sendo as 
trece coarenta e cinco horas do día quince de Setembro de mil 
novecentos noventa e sete, constituese a referida mesa de 
contratación integrada por: 
PRESIDENTE: D. Gumersindo Fernandez Méndez. 

VOCAIS: 
D. Manuel Alonso Lemos, en representación do Grupo 

Municipal Mixto. 
D. Luis Rodriguez Vilarchan, en representación do Grupo 

Municipal do P.P. 
D. Xosé Luis Grande Grande, en representación do Grupo 

Municipal BNG. 
D. José Blanco Puga, en representación do PS de G-PSOE 
D. Modesto Solla Sanz, Interventor Municipal. 

SECRETARIO: D. Luis Torrado Vazquez, Secretario do Concello que 
da fé do acto. 
Pola Presidencia dase conta do informe de valoración dos oito 
criterios fixados no Prego de Condicións con respecto a cada 
unha das empresas participantes neste concurso, a efectos de 
adxudicación do mesmo, segundo escrito do Perito Industrial D. 
Gonzalo Pérez Zunzunegui de data 11 de Setembro que di: 
PROCEDEMENTO PARA A ADXUDICACIÓN PARA A CONCESION DO SERVICIO 
PUBLICO "PISCINA CLIMATIZADA DE REDONDELA" . 

GONZALO PEREZ ZUNZUNEGUI, en calidade de Perito Industrial, 
informa que: 

Vistas as Ofertas presentadas e tendo en conta que todas 
elas cumpren as especificacións e condicións determinadas polo 
Concello de Redondela, cas anotacións indicadas na tabla 
comprativa das ofertas e a vista das presentadas, a que resulta 
mais convinte para o Concello, a xuicio deste Têcnimo e a 
presentada por SERVI-SPORT, o reunir a mellor puntuación total 

crit. 

Servi- 
sport
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Servi- 6,90 1 1,41 6 3,60 4 0,00 1,11 24,02 
ocio 
Gsport 0,00 2 0,00 4 5,56 4 3,00 2,00 20,56 

Seguidamente faise saber' á Mesa que a Empresa Gsport 
presentou za documentación requerida na Acta de Apertura de 
propostas, uentras que aa Empresa Serviocio non presentou a 
documentación requerida. 

De seguido a Mesa de Contratación tendo en conta o informe 
do Perito Sr. Perez Zunzunegui, de valoración anteriormente 
mencionado, propón ó organo de contratación que o presente 
concurso sexa adxudicado a Empresa SERVI-SPORT, por ser a oferta 
mais ‘ventaxosa. para este Concello, debendo esixirselle, na 
adxudicación. o documento de Alta no I.A.E. no Concello de 
Redondela". 

Deliberación: O Sr. Grande Grande fai constar que todo o' 
proceso estase a facer en precario. 

Polo Presidente se lle contesta, que si non adiantamos os 
trámites, estan fora de lugar as preguntas que fai o pleno sobra 
a inauguración da Piscina, e que espera que a ésta sexa 
tranferida pola Xunta de Galicia o día 26 do presente mes. 

O Sr. Grande Grande, xustifica o seu voto en contra porque 
está de acordo en municipaliza-lo servicio, ainda que considera 
que a Empresa SERVI-SPORT e a que presenta a proposición mais 
ventaxosa para o Concello. 

A Comisión, en votación ordinaria e por maioria dos señores 
asistentes, co voto en contra do Sr. Grande Grande, acordou 
informar favorablemente a propota transcrita." 

De seguido polo Sr. Presidente dase conta ó Pleno de 
escrito de data 18-9-97 de SERVI-SPORT SANTIAGO, S.L., referente 
a súa proposta por omisión e fallo informático correspondente a 
bonificacións e honorarios, onde sinala que as bonificacións e 
descontos a xubilados e maiores de 65 anos sería do 50% das 
cuotas, e que os parados e os que xustifiquen ante o Concello 
rendas baixas ou insuficiencia económica terán acceso gratuito 
ás instalacións; por último indícase no escrito de referencia 
que en principio o horario de funcionamento da piscina será de 
8'30 a 22'00 horas. 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de debate. 
- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 

GRANDE GRANDE, por este considérase como criterio do BNG que a 
piscina é un servicio público que non se debería de privatizar,



entendendo que sexa levado o servicio directamente polo Concello 
contra a práctica privatizadora dos gobernos do PP e do PSOE. 

- Concedida a palabra pola Presidencia 6 Concelleiro SR. 
GONZALEZ IGLESIAS, por este maniféstase que votará a favor deste 
asunto, coas enmendas propostas que xa se plasmaron con 
anterioridade, considerando que por razóns de conveniencia 
estima favorable a privatización como fixo tamén o BNG noutros 
Concellos. 

- Concedida a palabra pola Presidencia Ó Concelleiro SR. 
FERNANDEZ MENDEZ, por este sinálase que a piscina do Concello de 
Noia foi privatizada precisamente cando chegou o BNG 6 Goberno 
Municipal. 

- Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro SR. 
GRANDE GRANDE, por este sinálase que ‹› Sr. Pastor Alonso, 
Alcalde do Concello de Noia naquel intre do que fala o 
Concelleiro do PP Sr. Fernández Méndez, non era do BNG. 

Abandona c› Salón de Sesións o Concelleiro SR. TORNERO 
LOPEZ. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia se 
somete a votación a proposta da Mesa de Contratación de 
adxudicación do concurso citado, dictaminada favorablemente pola 
Comisión Informativa de Deportes antes aludida. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: Votan en 
contra os Sres./as Concelleiros/as do BNG (3); Votan a favor os 
Sres./as Concelleiros/as do PP (9), os Sres./as Concelleiros/as 
do Grupo Mixto (2), e os Sres./as Concelleiros/as do PSdeG-PSOE 
(González Iglesias, Orge Míguez, Villaverde Rodríguez e Blanco 
Puga), absténdose o Sr. Tornero López. Na súa consecuencia, o 
Concello Pleno, por maioría de votos, acordou: 

PEIMEIRQ.- Adxudíca-lo concurso para concesión por xestión 
indirecta do Servicio Público "Piscina Climatizada de 
Redondela", á oferta presentada por SERVI-SPORT SANTIAGO, S.L., 
que ofrece como canon a cantidade de 3.000.000.- pesetas anuais, 
co engadido que sinala no seu escrito de data 18-9-97, coas 
tarifas a pagar polos usuarios que figuran na súa oferta que 
son: 

ABONADO MES TRIMESTRE SEMESTRE ANO 

INDIVIDUAL 2. 7.150 11.275 
FAMILIAR 2 . 9.565 15.080 
FAMILIAR 3 . 10.590 17.180 
FAMILIAR 4 . 11.890 19.000
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FAMILIAR 5 12.900 21.330 37.700 

FAMILIAR 6 13.950 23.060 40.770 

FAMILIAR+6 15.420 25.780 46.305 

cansos m: NATACIÓN 
smzvzcxos pns SEMANA Cao-m ABONADO ABONADO 

Monitor Natación 3 —16a 500 1.500 
+15a 800 2.000 

Monitor Natación gratis 1.000 
1.500 

2 Actividades segundo cadro de actividades 

3 Actividades segundo cadro de actividades 

Tódalas actividades segundo cadro de actividades 

Natación Escolar (de Outubro a Maio).... 5.000 

Baño libre (adultos e nenos/as) Adu1t(+15a.)300/Nenos/as150 

SEGHNDQ.- A adxudicación faise con estricta suxeición ó 
prego de Claúsulas Económico Administrativas do concurso 
referido, declarando válido o acto licitatorio, devolvéndose as 
garantías provisorias ós concursantes, agás ó adxudicatario e 
notificación do presente acordo de adxudicación ás empresas 
participantes no concurso citado e especialmente á adxudicataria 
do mesmo SERVI-SPORT SANTIAGO, S.L., para que este constitúa na 
Caixa do Concello a garantía definitiva e formalice o 
correspondente contrato administrativo, nos termos e guazos 
previstos no Prego de Cláusulas Económico-Administrativas que 
rexen o concurso de referencia, debendo darse de alta o 
adxudicatario no I.A.E. no Concello de Redondela.- 

Incorpórase ó Salón de Sesións o Concelleiro SR. TORNERO 
LOPEZ, ausentándose de inmediato. 

Auséntanse do Salón de Sesións os Sres./as Concelleiros/as: 
ALONSO LEMOS, BASTOS RODRIGUEZ, DARRIBA 'VILAS, e RODRIGUEZ 
VILARCHAN. 

Pola Presidencia dase conta da Proposta da Comisión 
Informativa de Interior de data 26 de Novembro de 1.997, que 
transcrita dí:



"Visto o escrito da Consellería de Xustiza, Interior e 
Relacións Laborais, no que comunica os días inhábiles a efectos 
laborais para o ano 1998, na Comunidade Autónoma Galega, e prega 
que a Cbrporación faga a correspondente proposta de festas 
locais de conformidade co disposto no artigo 37._2_do Real 
Decreto Lexislativo 1/95, do 24 de marzo, e sexa remitida antes 
do vindeiro primeiro de Outubro. 

Xa que logo, a Comisión, na xuntanza celebrada o día 2@ de 
Setembro pasado, por unanimidade dos asistentes, estimou 
oportuno, propoñer ó Pleno do Concello adopte acordo de fixar 
como Festas Locais, para 1998, as seguintes: 

20 de Abril .... Festividade do Cristo 
11 de Xuño Xoves da Coca." 

O Concello Pleno, por unanimidade dos Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, aprobou, nos seus propios terminos, 
a Proposta transcrita.- 

11.- RQGQS_E_2BRGflNBS.- 

Polo Grupo Municipal do B.N.G., formulãronse as seguintes 
Preguntas e Rogos: 

1.- O BNG continúa mantendo que a situación do tráfico en 
Redondela, en determinadas rúas e a determinadas horas, é 
caótica, a pesar da opinión do responsable desta área que, 
incomprensiblemente, sostén que non existe este problema. O 
equipo de governo comprometeuse hai xa varias semanas a 
presentar o "plano de tráfico" ós grupos políticos deste 
Concello, para que poideran coñecelo e estudialo, sin que ata o 
momento o teñan presentado, entretidos como están con tantas 
festas e inauguracións. 

¿Cando pensan vostedes cumpri-lo seu compromiso?. 
- Polo Concelleiro SR. SOTO VIRULEGIO, se lle resposta que 

non se pudo levar adiante pola enfermidade do funcionario 
delineante Sr. Videira, que terá que face-lo plano 
correspondente. 

2.- Despois das últimas declaracións feitas polo 
concelleiro de Urbanismo, desmentidas máis tarde polo equipo de 
governo do PP ¿Son certos os rumores de que se plantexan o cese

z do Sr. Alonso Lemos o frente desta área?. 
- Polo Sr. Soto Virulegio, se lle resposta que é unha 

impertinencia a pregunta.
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3.- O Grupo Municipal do B G presentou a finais de agosto, 

unha solicitude de convocatoria da Comisión de Cultura para 
tratar temas que quedaran pendentes dende antes do verán, pola 
ausencia da conselleira responsable da área. 

¿Teñen pensado convocar esta Comisión?. ¿Cando?. 

- Polo Sr. Soto Virulegio se lle resposta que se convocará 
cando o estime o Presidente da Comisión. 

4.- A evidente intervención do conselleiro de Cultura Sr. 
Pérez Varela na dirección da política municipal, porque el tamén 
coñece o grado de incompetencia do governo local e intenta 
tapaña coas súas últimas actuacións, levan a sospeitar que está 
facendo méritos para ocupa-la praza de asesor da Alcaldía. 

¿Podennos confirmar si a partir do 19 de Outubro o Sr. 
Pérez Varela ocupará a praza de asesor do Alcalde, rematada a 
súa tarefa como conselleiro?. 

- Polo Sr. Soto 'Virulegio se lle resposta que non se 
contestan estupideces. 

5.- No último pleno ordinario o BNG interesouse pola data 
de constitución dos Consellos Sectorais (Servicios Sociais, 
Muller e Xuventude), contestándosenos que faltaban uns "pequenos 
trámites" burocráticos. 

¿Xa se resolveron os pequenos trámites burocráticos?. 

En caso afirmativo ¿poderían darnos unha data para a 
constitucióndos mesmos, a poder ser antes de que acabe este 
mandato?. 

- Polo Sr. Soto Virulegio se lle resposta que se convocarán 
ós Grupos Políticos para levar a cabo a constitución dos 
respectivos Cosellos. 

6.- Nos últimos días téñense visto unha gran cantidade de 
peixes mortos no río Alvedosa ¿Coñecen vostedes cal é a causa da 
contaminación que provoca a mortandade nos peixes?. 

- Polo Sr. Soto Virulegio se lle resposta que cree que os 
peixes estan vivos e que se hai verquidos que non sabe de onde 
proceden. 

7.- ¿Pensan vostedes dunha vez por todas, tomar algunha 
medida política que poña fín o penoso espectáculo que se pode 
ver no Alvedosa despois de cada feira, con centos de bolsas e 
lixo de todo tipo no seu cauce?.



- Polo Sr. Soto Virulegio indícaselle que se tomarán as 
medidas coas cooperativas para resolvelo. 

8.- son moitos os veciños e veciñas que teñen contemplado 
como os rios Pexegueiro e Alvedosa nalgúns tramos do seu cauce 
despiden un cheiro nauseabundo que parece proceder de tuberias 
que aínda verten directamente nos seus cauces, concretamente na 
zona da Farola, diante do Concello e na Marisma. 

¿Teñen vostedes coñecemento destes verquidos?. ¿Pensan 
darlle solución?. 

- Polo Sr. Soto Virulegio respostáselle que se ten 
coñecemento do asunto, e que se resolverá co plan de saneamento 
en marcha. 

9.- O BNG ten preguntado en anteriores plenos sobre a 
urbanización da Fonte do Mouro contestãndonos o responsable de 
Urbanismo que se solicitarían os informes técnicos da adecuación 
ó proxecto, sen que ata este momento se nos teña dado unha 
resposta clara e concisa. 

¿Solicitáronse estes informes?. ¿Cando?. 

¿Están os mesmos no Concello?. 
En caso afirmativo ¿Adecúase a urbanización ó proxecto da 

mesma?. 
En caso negativo ¿Que pensan facer vostedes?. 
- Polo Sr. Soto Virulegio se lle resposta que se lle 

contestará por escrito o referente a esta pregunta. 
10.- Un dos obxectivos do governo municipal debe ser 

atender, na medida das súas posibilidades, as demandas do 
vecindario. 

Veciños/as da parroquia de Reboreda'teñen solicitado a 
representantes do equipo de governo a limpeza dos matorrais que 
existen nos bordes da subida á Garonda, así como á colocación 
dalgún punto de luz nesta zona, sin que ata o momento se teñan 
atendido estas peticións. 

¿Pensan vostedes adecentar esta zona pola que pasa o 
transporte escolar de Reboreda, co conseguinte risco derivado do 
mal estado da estrada?. 

- Polo Sr. Soto Virulegio se lle resposta que se está a 
resolver este asunto.
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11.- A concelleira responsable da área da muller 

comprometeuse a poñer en marcha a Oficiña Municipal de 
Información ás Mulleres. A primeira data que deu foi abril de 
1997, a segundo setembro de 1997. 

¿Ten sensibilidade este equipo de governo cara os problemas 
específicos do 51% da poboación deste Concello, é dicir as 
mullres?. 

En caso afirmativo, ¿cando esperan poñer en marcha este 
servicio tan necesario?. 

- Pola SRA. CANAL GOMEZ, se lle indica que o grupo de 
goberno é sensible a este asunto. 

RQGQS: 

A empresa concesionaria SERAGUA ten abertas ó público as 
súas oficiñas de 10 a 13 horas, horario que de ningunha maneira 
se adapta 6 da maioría dos veciños/as que se ven na obriga,‘ 
moitras veces, de solicitar permiso no seu traballo para poder 
acudir ás instalacións deste servicio cando o precisen. 

O Grupo Municipal do BNG solicita do equipo de goberno que 
faga as xestións oportunas para que a empresa SERAGUA amplíe o 
seu horario de atención 6 público. 

E, non sendo outro o obxecto desta sesión, pola 
Presidencia levántase a mesma, sendo as dez horas trinta minutos 
da data fixada no encabezamento, en proba de todo o que, se 
extende a presente Acta, que se inscribiu no Libro dende a volta 
do folio 144 do Papel Timbrado da Comunidade Autónoma de 
Galicia, Serie A n° 0361387, ata o folio 159, Serie A n° 
0361402, de todo o que, como Secretario, DOU FE.- 

O SECRETARIO 

*IO RICON VIRULEGIO LUIS TORRADO VAZQUEZ


